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van SABINE VERMEULEN
datum: 17 oktober 2016

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn  -  Werking

Leden van de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn zijn bij ministerieel besluit van 30 
november 2015 benoemd.

De Raad: 
 discussieert en overlegt over dierenwelzijnsthema’s;
 bevordert onderling overleg en samenwerking tussen de belanghebbende partijen;
 adviseert de minister of de dienst Dierenwelzijn. Afhankelijk van het thema waarover 

advies gegeven wordt, behandelt de Raad het onderwerp uitgebreid of bondig: 
 uitgebreide behandeling: een wetenschappelijk adviseur van de Raad bereidt 

een rapport voor dat zowel een literatuurstudie, als de wetgeving in andere 
landen en praktische beschouwingen over het onderwerp bevat. De stuurgroep 
evalueert dit rapport, stelt een wetenschappelijk advies op en duidt een 
coördinator aan die een werkgroep samenstelt. Die stelt een advies op, dat na 
goedkeuring door de stuurgroep en vervolgens de Raad aan de minister wordt 
bezorgd.

 bondige behandeling: bij een bondige behandeling bespreekt alleen de Raad 
het onderwerp en stelt vervolgens een advies op voor de minister.

De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn is nu bijna een jaar geleden van start gegaan. 

1. Kan de minister een overzicht geven van de werkzaamheden die de Raad voor 
Dierenwelzijn uitvoerde en uitvoert sinds de start?
 

2. Op de website van het departement Leefmilieu, Natuur en Energie staat dat de 
Vlaamse Raad nog geen adviezen afleverde. 

Voor welke dossiers bereidt de Raad een advies voor? Betreft het daarbij een 
uitgebreide behandeling of een bondige behandeling? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 163 van 17 oktober 2016
van SABINE VERMEULEN

1. De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn heeft sinds zijn oprichting al vier keer 
vergaderd, de stuurgroep van de Raad bijkomend vier keer. In de eerste 
vergaderingen werden de verschillende onderwerpen die volgens de leden aandacht 
verdienen opgelijst. Op basis hiervan werd een planning opgemaakt.

2. Op dit moment werkt de Raad rond de evaluatie van het kattenplan, de herziening 
van de erkenningsvoorwaarden voor inrichtingen voor dieren en de voorwaarden 
inzake de verhandeling van dieren, de organisatie van de controles, de keizersnede 
bij runderen en hybride katten. Daar de Raad volledig autonoom werkt en zijn 
agenda zelf bepaalt, is het niet aan mij om in te gaan op de behandelingswijze van 
deze dossiers of de timing hiervan.


